
 
 
BRM.0012.1.7.2023    

 

Protokół nr 36/2023 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 19 czerwca 2023 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.30 – 12.45 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski   - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj    - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska   - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Informacja na temat udziału Miasta Inowrocławia w dochodach z podatku CIT i PIT             

w latach 2020-2022.  

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Informacja na temat udziału Miasta Inowrocławia w dochodach z podatku CIT              

i PIT w latach 2020-2022. 
 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację na temat udziału Miasta Inowrocławia w dochodach z podatku CIT              

i PIT w latach 2020-2022. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Pytania i dyskusja:  

 

Jan Gaj - Członek Komisji: 

Ile w 2021 roku wynosiła rekompensata?  

 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Ok. 12 milionów zł, a 2022 r. 9 600 milionów zł. 

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Rząd mówi, podwyższamy minimalną płacę, a za tym nie idzie żadna rekompensata.  

 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Jeżeli chodzi o to wynagrodzenia minimalne, to nie ma rekompensat.   

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

To trzeba gdzieś te pieniądze znaleźć. Gdzie te pieniądze udało się Pani znaleźć?  

 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Ograniczyliśmy wydatki na komunikację miejską, na wydatki bieżące, na wydatki bieżące 

w szkołach, na inwestycje. Wszędzie tam gdzie można. Szukamy oszczędności w wydatkach.  

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Czy szukaliście również w wydatkach związanych z wypoczynkiem dzieci w oświacie?  

 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Pan Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi otrzymał tak samo, 

Oświata zapewne też. Składki ZUS, energię, tam musimy płacić, a to co mogę zablokować, to 

blokujemy.     

 

Lidia Stolarska - Członek Komisji: 

Dotacje dla Organizacji Pozarządowych nie zmniejszyły się?  

 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Są porównywalne z rokiem ubiegłym. Nawet był tam drobny wzrost.   

 

Elżbieta Jardanowska - Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Tam niekiedy jest mniej zgłoszeń. Chodzi o to, żeby to urealnić. Niby ta sama kwota, ale 

będzie mniej uczestniczyło.   

 

Jan Gaj - Członek Komisji: 

W tej kwocie 36 milionów złotych co Miasto straciło, to jest ujęta ta rekompensata 

21 milionów?   

 

Dorota Rutkowska - Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

To jest pomniejszone, te 38 uwzględnia otrzymaną rekompensatę. Jest to subwencja 

uzupełniająca w związku z utraconymi dochodami.  

 

Innych pytań nie było. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 
 

Komisja ustalała terminy posiedzeń na miesiąc lipiec i sierpień. Posiedzenia zaplanowano 

przed sesjami. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/Waldemar Wąśniewski 

 

 
 

 

 

 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 

 
 

 


